



協康會
HEEP HONG SOCIETY

The Gift of Wonder

CHARITY DINNER

15.10.2019

TUESDAY

ISLAND BALLROOM | ISLAND SHANGRI-LA, HONG KONG

Sponsorship And Donation Form 晚宴贊助及捐款回條

I would like to support Heep Hong Society Charity Dinner by the following means:

本人樂意透過以下方式支持協康會慈善晚宴：

Please tick 請選擇：

Signing up as a Patron 出任大會贊助人

	Category 贊助類別	Donation 捐款額	Acknowledgement 活動鳴謝	
			Invited to Charity Dinner 獲邀出席慈善晚宴	Event Booklet Webpage 晚宴場刊及網頁
<input type="checkbox"/>	Premium Sponsor 贊助人	HK\$28,000	1 席 12 位 A table of 12 persons	✓
<input type="checkbox"/>	Standard Sponsor 贊助人	HK\$14,000	半席 6 位 A table of 6 persons	✓

Donation 捐款

HK\$10,000

HK\$8,000

HK\$5,000

HK\$3,000

Other amount 其他金額: _____

Name for the Receipt 收據抬頭* _____

Name for Acknowledgement : _____ 鳴謝名稱 : _____

*Tax-deductible receipt will be issued for donation of HK\$100 or above. 捐款港幣一百元或以上，可獲本會發出可退稅收據。

Method of Payment 付款方法

Crossed Cheque 劃線支票

- Please make cheque payable to "Heep Hong Society" 抬頭請寫「協康會」

Bank Deposit 銀行入數

- Hang Seng Bank Account 恒生銀行戶口: 280-8-427153

Please send the crossed cheque or original copy of the bank-in slip together with the completed form to **Corporate Development Department, Heep Hong Society, Units J-L, 10/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Hong Kong** and mark "Heep Hong Society Charity Dinner" on the envelope or email to events@heephong.org

請將支票或銀行入數收據正本連同填妥的表格寄回: 香港九龍觀塘海濱道 133 號萬兆豐中心 10 樓 J-L 室協康會企業發展部，並在信封面註明「協康會慈善晚宴」或電郵至 events@heephong.org。

Personal Details 個人資料

Name 姓名： (English) Mr / Mrs / Ms _____

(中文) _____ 先生/女士/小姐

Tel 電話: _____ Email 電郵: _____

Mailing address 郵寄地址: _____

Heep Hong Society undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secured. Your personal information (including name, email, mailing address, phone no., etc.) may be used by Heep Hong Society for the purposes of sending organisational updates, fundraising appeals, donation processes, event invitations, surveys and other communication and marketing materials to you via telephone, post and/or electronic mails. If you do not wish to receive any communication from us, please email your full name in both Chinese and English, together with your telephone number and email address to events@heephong.org. For any enquiries, please contact Corporate Development Department at 2776 3111.

協康會嚴格遵守及履行個人資料(私隱)條例之規定，並確保你的個人資料的準確性及安全性。你的個人資料(包括你的姓名、電郵、住址及電話等)或會被本會用作聯絡通訊、籌款、處理捐款、推廣活動、研究調查及其他通訊及推廣之用途。若你日後不欲收取本會的推廣資訊，請將姓名、聯絡電話及電郵，電郵至 events@heephong.org，以安排相關刪除手續。如有查詢，請致電 2776 3111 聯絡本會企業發展部。

~ Thank you for your kind support! ~